
 

Toimielin:  Vammaisneuvosto   

Aika ja paikka: To 30.11. klo 13.30 Vaivion kurssikeskus 

Osallistujat: Hanikka Tuula, pj. 
Kauppinen-Karvonen Kaarina 
Kivivuori Marja-Leena 
Kuikka Marketta 
Pietarinen Hannu  

  Elomäki Eeva, sihteeri  
Poissa:  Hakulinen, Pauli  

Tolvanen Unto 
 
    
Käsitellyt asiat: 

1. Kokouksen avaus 
- Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 13.05. 
 

2. Edellisen kokouksen muistion hyväksyminen 
- Edellinen kokousmuistio hyväksyttiin 

 
3. Esteettömyyskartoitukset 

- Keskusteltiin esteettömyyden huomioimisen merkityksestä 
rakennettavissa kohteissa 

- Kutsutaan Jouni Pekonen kertomaan Viinijärven koulun 
suunnitelmasta ja katujen esteettömyydestä ym. v.24 
kokoukseen 

- Kysely Viinijärven esteettömyyskävelyn ehdotetuista 
toimenpiteistä elinympäristöpalveluihin 
 
 
 



 

4. Näkövammapäivän suunnittelu 
- Sovittiin ajankohta vk. 16–17, paikka Penttilä-sali 
- Suunniteltiin ohjelman sisältöä ja järjestelyjä, selvitetään 

esiintyjien saatavuus  
- Ikäihmisten neuvosto mukana järjestelyissä 

5. Kuulumiset Hyvinvointialueen vammaisneuvostosta 
-    Kristiina Räsänen kertonut omien apuvälineiden käytöstä     
     asiakkaana keskussairaalassa 
-    Pohjois-Karjalan hyvinvointialueella on aloitettu strategisen 
      uudistusohjelman valmistelu, jolla kiinteä yhteys  
      talousarviovalmisteluun 
-    Strateginen uudistusohjelma on aluevaltuuston hyväksymien  
     strategia-asiakirjojen toimeenpano-ohjelma 2024–2027 

6. Kuulumiset lautakunnista, kunnanhallituksesta ja yhdistyksistä 
Elinympäristölautakunta: 
- Viinijärven koulun käsittely etenee, pyritään aloittamaan v.24 
- Keskustien katusuunnitelman hyväksyminen, tavoitteena 

liikenne- ja liikkumisturvallisuuden edistäminen 
- Tehty aloite Padel-kentän rakentamisesta, sisällytetään 

Viinijärven kehittämissuunnitelmaan 
- Lautakunta antanut vastineen Liikennepuiston perustamisesta, 

sisällytetään Pärnävaaran asemakaavan yhteyteen 
- V.24 Talousarvio käsittelyssä  
 
Kunnanhallitus: 
- Budjetin valmistelu käynnissä, kuntiin tullut kirjelmä uusista 

valtionavustusten korotuksista ja maksuista, asian käsittely 
jatkuu  

- Valtuustossa muutettiin tuloveroprosentti, keskustelua kunnassa 
käyty 

- Keskusteltu kiinteistökaupoista  
- Päätetty uutena hulevesimaksuista, joka ei koske haja-

asutusalueita 



 

Sydänyhdistys: 
- 14.12. Joulukahvila Yhteisötalolla 
- Tulossa Kuopion teatterimatka 1/24, Juuka-Paalasmaa-retki 5/24 
- Terveysluentoja, useita sisä- ja ulkoliikuntatapahtumia, mm.  

Fysio-pilates, uintivuorot Liprakassa, kuntosalit  
- Kotiseutu-uutiset toimii tapahtumien ilmoituskanavana 
- Vertaistukea olisi tarjolla, johon esiintynyt vähänlaisesti tarvetta, 

nettisivuilla löytyy lisätietoa, keskusteltiin asian tiedottamisesta 
 

Näkövammakerho/PK-yhdistys: 
- tilatarve edelleen v.24 kerhoja varten 
- Tulossa kesäretkiä Heinävedelle ja Juukaan  

 
7. Muut asiat 

           -     Järjestetty Ehkäisevän päihdetyön Puhumalla paras- tilaisuus  
                 ikäihmisille 7.11. Yhteisötalolla 
           -     Ajankohtaiset tiedottamiset 
 - Kotiseutu-uutisissa-juttu Vammaisneuvostosta 8.11.,  
                       toivotaan näkyvyyttä jatkossakin 
                     - Jaetaan Vammaisneuvoston esitteitä eri paikkoihin 
           -     Kysytään mahdollista tutustumiskäyntiä Honkahoviin,  
                 mahdollisia huomioita esteettömyyteen 
           -     Toimintakertomus ja -suunnitelma seuraavan kokouksen  
                 aiheeksi 
 

8. Kevään 2024 kokoukset 
- ti 30.1. klo 14–16 Yhteisötalo 
- ti 27.2. klo 14–16 Viinijärvi 
- ti 26.3. klo 14–16 Ylämylly 
- ke 15.5. klo 14–16 Liperi 

 
9. Kokouksen päätös 

- Kokous päätettiin klo 15.20. 
 


